
Pytania zadawane Spółce zarówno przez Akcjonariuszy, jak i osoby niebędące 
Akcjonariuszami, wraz z odpowiedziami udzielonymi przez Spółkę 

 
Spółka zastrzega, że udziela wszelkich istotnych informacji Akcjonariuszom i szeroko rozumianemu 
rynkowi w drodze komunikatów ESPI i EBI. Spółka informuje również, że nie odpowiada na pytania, 
które naruszają tajemnicę przedsiębiorstwa. 
 

 

Pytania (P) i odpowiedzi (EXA): 

 

 

2024.04  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

P: Czyli nie ma przyjętej żadnej oficjalnej strategii dywidendowej? 

 
EXA: Spółka nie przyjmowała i nie komunikowała oficjalnej strategii dywidendowej. Do tej pory, 
Spółka podejmowała jedynie uchwały i wysyłała komunikaty dotyczące dywidendy, która była 
wypłacona w roku 2023 (z zysków z lat poprzednich). 
 
P: Jaka jest zatem filozofia Spółki / Zarządu w temacie dzielenia się zyskami z akcjonariuszami w 
postaci dywidendy czy to skupu akcji własnych?  
 
EXA: Spółka do tej pory nie przyjmowała i nie komunikowała żadnej oficjalnej strategii czy filozofii w 
temacie dzielenia się zyskami z akcjonariuszami w postaci dywidendy czy to skupu akcji własnych. 
Jeżeli kiedyś Spółka zdecyduje o przyjęciu takiej oficjalnej strategii, to będzie o tym informowała 
stosownym komunikatem. Proszę również mied na uwadze, że Spółka nadal prowadzi przegląd opcji 
strategicznych, o którym komunikowała w latach 2022/2023, w ramach którego analizowany jest 
dośd szeroki zakres różnych opcji strategicznych. Zależnie od wyników tego przeglądu Spółka może 
mied różne potrzeby.  
 
 
2024.03  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

P: Zauważyłem że rok temu informowali Paostwo o podziale zysku (wypłacie dywidendy) w czasie 
publikacji raportu zeszłorocznego. Z czego wynika wstrzymanie się z rekomendacją w tym roku i kiedy 
mniej więcej można się spodziewad informacji? Czy wypłata dywidendy w zeszłym roku to raczej 
wyjątek czy raczej Spółka zamierza się systematycznie dzielid częścią zysku? 
 

EXA: Zarząd Spółki nie podjął jeszcze decyzji dotyczącej rekomendacji Zwyczajnemu Walnemu 
Zgromadzeniu Akcjonariuszy podziału zysku za rok 2023. Nadal analizowane są różne opcje w tym 
zakresie. Ostateczna decyzja o podziale zysku za rok 2023 zostanie podjęta przez Zwyczajne Walne 
Zgromadzenie Spółki. 


